

Issachar Watchmen Methodist 21-27/05/2020

Prayer Items for 4th week of May

1. Family

A) Pray for the family: Give thanks the witnesses are surrounded like clouds. May Lord forgive us from indulgency of sin. May Lord remove all the wrong ideas in marriage, increase in number and fill the earth. Pray that we obeying the truth, a man with a woman, lifetime marriage, enjoy family happiness.

B) Pray for the family's guidance: Grateful God has various forms of gift. May Lord keep the relationship of single men and women always in the holy, wait for the Lord with pure heart. May Lord keep those unmarried men or women always firm and love God, to experience the abounding of God's love. Pray for the men and women who prepare enter the marriage, stay firm in the marriage covenant, strengthening and nurture the godly generation.

2. Church

A) Pray for the pastoral ministry: Give thanks for our God is our great shepherd. May Lord lead the pastor to be near to God, every day full of spiritual strength, with vision and faithful. Pray for pastor with good health, even the soul is getting well, do their best to serve people during the pandemic, wisdom to speak, act appropriately, pleased by Lord and bless the people.

B) Pray for disciples to be raised: Give thanks God has chosen church leaders. May Lord restore the leaders, deeply rooted in the gospel, fruitful in the gospel work. May Lord raise up the Methodists to become disciple of Jesus, study the truth, adults become mature in faith, follow HIM closely in any situation.

3. Nation

A) Pray for the New Life of people: Thanks God guide us always. May Lord protect the people in our country have to return to work in the New Normal Life. Pray for the people to maintain high level of health awareness in anytime and anywhere, enforce everything by Standard Operating Procedures (SOP). Pray that Lord send us an obedience heart to all people, also minimize gathering activities.

B) Pray for the various profession: Give thanks to the Government for actively planning to assist the recovery of the various profession. May Lord open a new way, so that the economic will recover rapidly and continue to grow. Ask the Lord to rescue and help the poor people, so that they can enjoy their needs.

4. World

A) Pray for the global political situation: Thanks God had chosen leaders to lead the country. May Lord enthroned as King in the instability political situation, strengthen for those who willing to serve the people, peace for the executors who speak for justice. May Lord please grant success for those who are fear to you, anointed them with authority, to be able apply justice and mercy.

B) Pray for the global artist: Give thanks for the efforts from the artist. Pray for the mass media for their deliverance, convey positive thinking to people around the world. May Lord to done HIS will between the Christian artist, to experience the truth, speak the glory of God in everything.

卫理公会以萨迦守望者 21-27/05/2020

五月第四个星期的祷告事项

1. 家庭

A) 为着家庭的设立祷告：感恩有云彩般的家庭见证围绕。求主赦免我们在时代中随波逐流而放纵情欲的罪。求主除去一切造成不婚的错误思想，让繁衍后代的使命得以被传承。求主赐福我们因知道并遵行一男一女、一生一世的真理，带来真正的家庭幸福。

B) 为着家庭的引领祷告：感恩上帝有百般的恩赐。求主保守单身中的男女在关系上圣洁，心清意洁地等候祢。求主坚定领受独身恩赐的男女专心爱祢的心，经历祢丰盛的爱。求主眷顾进入婚姻的男女坚守婚约，彼此造就，养育敬虔的后代。

2.教会

A) 为着牧者的牧养祷告：感恩上帝是我们的大牧人。求主吸引牧者天天与祢亲近，天天灵力充沛，带着异象忠心地牧养。求主祝福牧者身体灵魂都兴盛，在疫情中竭力服侍祢服侍人，有智慧言语，并行事合宜，蒙祢喜悦，也使人得福。

B) 为着门徒的兴起祷告：感恩上帝拣选了众多的教会领袖。求主复兴领袖们，在福音圣道上深深扎根，在福音圣工上结果累累。求主兴起卫理信徒成为耶稣门徒，从基督道理的开端进深，长大成人能以吃干粮，以致在任何境遇中都紧紧跟随祢。

3.国家

A) 为着人民的新生活祷告：感恩上帝恩手一路带领。求主护佑全国人民陆续复工的新常态生活，随时随地都维持高度的卫生意识，凡事都规规矩矩地按着标准作业程序(SOP)去行。求主将更多顺服的心放在我们各民族当中，尽量减少聚集。

B) 为着各行业的前路祷告：感恩政府正积极策划协助各行业的复苏。求主开新路，使合祢心意的行业能迅速复苏及持续增长。求主开恩搭救、速速帮助穷乏困苦的人，使他们得享劳碌而来的份，能以在生活中吃用。

4.世界

A) 为着全球政治局势祷告：感恩上帝命立了带领国家的掌权者。求主在动荡不安的政局中坐着为王，赐力量给为百姓服务的掌权者，赐平安的福给为正义发声的执法者。求主使敬畏祢的人道路通达，以权柄能力膏抹他们，得以行公义好怜悯。

B) 为着全球演艺领域祷告：感恩有艺人的付出调剂了压力的生活。求主掌管大众媒体的各种表达，把正能量传达给世界各个角落的人。求主在众基督徒艺人生命中动工，更深经历祢的真实，受人瞩目大小生活事皆能述说祢的荣耀。

Isakhar Pengawal Methodist 21-27/05/2020

Doa minggu keempat Mei

1.Keluarga

A) Doakan untuk penubuhan keluarga: Bersyukur dengan kesaksian keluarga bagaikan awan mengelilingi kita. Semoga Tuhan mengampunkan dosa-dosa yang kita lakukan selama ini. Berdoalah agar Tuhan menyingkirkan semua pemikiran yang salah tentang pandangan tidak mahu berkahwin, supaya misi memperbanyakkan generasi dapat diteruskan. Semoga Tuhan memberkati kita supaya mengetahui dan mematuhi kebenaran dalam perkahwinan iaitu hanya boleh mempunyai seorang lelaki dan seorang wanita sahaja dan seumur hidup, supaya membawa kebahagiaan keluarga sejati.

B) Doakan pemimpin keluarga: Berterima kasih kepada Tuhan untuk berbagai-bagai kurniaan. Semoga TUHAN menjaga lelaki dan wanita yang berada dalam perseorangan ada perhubungan yang suci dan ingin menanti-Mu dengan hati yang suci. Semoga Tuhan menegaskan kepada karunia berkekalan bujang bagi lelaki dan wanita supaya mereka menumpukan perhatian kepada hati Anda dan mengalami kasih sayang Anda yang berlimpahan. Berdoalah agar TUHAN menjaga lelaki dan wanita yang telah memasuki perkahwinan supaya berpegang teguh perjanjian perkahwinan, saling berbaik-baik, dan mendidik keturunan yang beribadah.

2.Gereja

A) Doakan untuk gembala yang mengembala: Berterima kasih kepada Tuhan bahawa Dia adalah Gembala Agung kami. Semoga Tuhan menarik gembala untuk mendekati kepada-Mu setiap hari. Semoga Tuhan memberkati tubuh dan jiwa gembala supaya baik-baik, dan berusaha untuk melayani Anda dan orang dalam wabak ini, mempunyai pertuturan yang bijaksana, supaya bertindak dengan baik, dan mendapati kegembiraan Anda dan juga memberkati orang.

B) Doakan untuk kebangkitan murid-murid Yesus: Berterima kasih kepada Tuhan kerana memilih banyak pemimpin gereja. Berdoalah agar para pemimpin bangkit supaya berakar mendalam dalam Firman Injil dan membuahkan hasil dalam usaha Injil. Berdoalah agar jemaat Methodist menjadi murid Yesus. Dari awal ajaran Kristus memasuki ke ajaran yang mendalam, bertumbuhlah sebagai orang dewasa supaya dapat memakan makanan keras, sehingga anda akan mengikuti-Nya dalam apa-apa keadaan.

3. Negara

A) Doakan untuk kehidupan baru bagi rakyat: Berterima kasih kepada Tuhan atas rahmat dan kepemimpinan-Nya. Berdoalah agar Tuhan memberkati kehidupan normal baharu bagi semua rakyat di seluruh negara, dan mempunyai kesedaran yang tinggi untuk mengamalkan kebersihan pada bila-bila masa, di mana-mana tempat, dan akan mengikuti prosedur operasi standard (SOP) dalam segala hal. Berdoalah agar Tuhan memberikan hati yang taat kepada setiap rakyat dan berusaha untuk meminimumkan perhimpunan.

B) Doakan untuk masa depan pelbagai industri: Berterima kasih kepada kerajaan yang sedang merancang secara aktif untuk membantu pemulihan pelbagai industri. Berdoalah agar Tuhan membuka perjalanan baru bagi industri yang Anda sukai dapat dipulih dengan cepat dan terus berkembang. Berdoalah kepada Tuhan supaya bantuan dapat diberikan dengan cepat kepada keperluan orang miskin agar mereka dapat menikmati segala usaha dalam sehari-hari dan juga dapat makan dan guna dalam kehidupan.

4. Dunia

A) Doakan untuk keadaan politik global: Berterima kasih kepada Tuhan bahawa Dia memerintahkan pemimpin negara ini. Berdoalah semoga Tuhan menjadi raja dalam keadaan politik yang terganggu, dan memberikan kuasa kepada mereka yang berkuasa untuk melayani rakyat, dan memberkati kedamaian kepada mereka yang berbicara untuk keadilan. Berdoalah semoga Tuhan memberkati mereka yang takut kepada Kamu mempunyai jalan yang lancar dan mengurus mereka dengan kuasa dan kemampuan supaya mereka dapat melakukan keadilan dan mencintai kesetiaan.

B) Doakan untuk bidang seni persembahan global: Bersyukur atas pemberian seniman untuk menghiburkan diri dalam kehidupan yang banyak tekanan. Berdoalah agar Tuhan mengambil alih pelbagai ekspresi media masa dan menyampaikan tenaga positif kepada orang-orang di seluruh setiap sudut dunia. Berdoalah agar Tuhan membuat pekerjaan-Nya dalam kehidupan para penghibur Kristian supaya mereka mengalami kebenaran-Mu dengan lebih mendalam, dan dapat memperhatikan perkara-perkara yang besar dan kecil dalam kehidupan mereka untuk membicarakan tentang kemuliaan-Mu.